
Zápis z 2. výborové schůze KCHHMO – 23.3.2018, Domašov 

Přítomni: R. Duda, J. Kopřiva, P. Latinová Mičulková, L. Kvapilová, P. Novotný, H. Svobodová, 
L. Svobodová, Z. Veselá 
za DR přítomen: A. Brůžková, MVDr. J. Dvořák 
 
Omluveni: M. Blažek, S. Lepičová, L. Kvapilová 
 
za DR omluven: M. Škrdlík 
 

1. Předseda přivítal účastníky a seznámil je se zaslaným programem schůze. Program přijat bez 

námitek.  

2. Jako zapisovatel navržena Z. Veselá, zpracování usnesení L. Svobodová, jako ověřovatelé 

zápisu navrženi J. Kopřiva, P. Latinová Mičulková. Schváleno jednomyslně. 

3. Předseda předal věcné dary H. Svobodové a Z. Veselé, jako pozornost za aktivní práci pro 

výbor klubu za rok 2017. 

4. Předseda seznámil členy výboru s programem členské schůze, která se bude konat 24. 3. 

2018. Program uveden ve zpravodaji. P. Novotný upozorňuje na chybějící bod programu – 

zprávu předsedy CHR. Zpráva předsedy CHR bude zahrnuta do bodu 9. Různé, diskuze. 

5. Rozdělní funkcí pro ČS: 

 řídící schůze – P. Novotný 

 zapisovatel – Z. Veselá 

 pracovní předsednictvo – přítomní členové výboru 

 návrhová komise – P. Blaška, P. Latinová Mičulková, L. Svobodová, 

 mandátová komise a skrutátoři – A. Brůžková, J. Kopřiva, H. Svobodová 

Předseda se ujišťuje o zajištění seznamu členů, hlasovacích lístků a ranního průběhu 

prezentace schůze. Dále ujasnění toho, kdo který bod programu prezentuje a kdo předá 

klubová ocenění. 

6. Úpravy a změny v řádech: 

Probíhá diskuze ohledně navrhovaného Zápisního řádu předloženého členům ve Zpravodaji. 

Tyto změny jsou uvedeny ve Zpravodaji. 

Kárný řád: 

- L. Svobodová navrhuje zrušení Kárného řádu, z důvodu neaktuálnosti a toho, že vše, co je 

obsaženo v Kárném řádu, upravuje platný Zápisní řád klubu, který je v souladu se 

současnými nadřazenými řády ČMKU. Probíhá diskuze. Výbor s návrhem L. Svobodové 

souhlasí. Bude prezentováno na ČS. 

Organizační řád: 

- Řád je z roku 2001 a duplikuje informace uvedených v ostatních aktuálních klubových 

normativech, tudíž je nadbytečný a výbor navrhuje rovněž jeho zrušení. Bude 

prezentováno na ČS. 

7. Zprávy funkcionářů:  

Předseda: jeho zpráva a informace budou probrány v diskuzi. Dále informuje o nových 

skutečnostech, které se prezentovaly na sněmu ČMKJ. 

Jednatelka:  

- Natura Viva – probíhá diskuze ohledně rozdělení funkcí a obsazenosti jednotlivých dnů. 

Jednatelka zašle po e-mailu informace a formulář jednotlivým členům pro zajištění akce. 



- Došlé nabídky sponzoringu – předkládá organizátorům akcí k posouzení a případnému 

dojednání.  

- Zpravodaj – jednatelka apeluje z pozice předsedy redakční rady na členy výboru, za 

včasné dodávání zpráv do zpravodaje. Dále probíhá diskuze o budoucím obsahu 

Zpravodaje.  

S. Lepičová – její zpráva bude přečtena jednatelkou na schůzi. 
R. Duda – Chovatelská stanice z Vracovských vinohradů (Otto Henych) – žádal o příspěvek na 
podporu chovu málopočetných plemen. Bude vyplacen ekonomkou H. Svobodovou. 
J. Kopřiva – místopředseda otevírá otázku přiznání příspěvků za reprezentaci klubu. J. Kopřiva 

navrhuje přispět reprezentantům v plné výši. Probíhá diskuze. Výbor schvaluje jednomyslně 

návrh vyplatit všem reprezentantům maximální možnou výši příspěvku na zahraniční soutěž a 

zároveň výši startovného na vrcholových akcích, a to i přes ztrátový hospodářský výsledek.  

Zahraniční soutěže: Štěpánka Kolářová – VZ, PZ (HU), Zuzana Matějková – MKS (SK), Petr 

Zoubek – Evropský pohár MOK (Dánsko), Jaroslav Trejbal - Evropský pohár MOK (Dánsko). 

Proplacení startovného za NS, MRK, MKP – Petr Novotný, Petr Slavík. 

Členům bude příspěvek vyplacen do konce března ekonomkou klubu. 

J. Kopřiva – jako správce majetku informuje o tom, že se mu nepodařilo zajistit nakoupení 

pohárů na klubové akce s předstihem za výhodné ceny. Pořadatelé jednotlivých akcí si musí 

zajistit poháry sami.  

M. Blažek – v co nejkratší možné době informuje výbor o průběhu příprav nadcházejících 

klubových akcí (zejména FT Chrudim, KZV Kolín). Dodá propozice na akce. 

V. Veselý (předseda CHR, čte Zuzana Veselá) – návrh na udělení výjimky pro fenu Dunu 

z Tišnovských revírů, maj. Jaroslav Trejbal. Předseda dává hlasovat. Výbor se shoduje a 

souhlasí s prodloužením chovnosti feny do věku 9 ti let po dodání veterinární zprávy o 

kondici feny. Zpráva bude dodána poradci chovu. 

Žádost P. Zoubka o výjimku na uchovnění psa C-Chilly Via Lucis. P. Zoubek žádá o uchovnění 

psa bez absolvování SVP. Předseda klubu dává hlasovat – PRO udělení výjimky: 0 PROTI: 5 

ZDRŽEL SE: 2. Výjimka se neuděluje a pes musí absolvovat pro uchovnění standardní 

podmínky chovnosti. Žádost o J. Trejbala o udělení výjimky na fenu  Briseovnu Damashca 

Aponivi. Fena absolvovala FT a ZV. Probíhá diskuze. Předseda dává hlasovat. PRO udělení 

výjimky je 0 členů výboru, PROTI 6 a ZDRŽEL SE 1. Výbor doporučuje majiteli feny splnit PZ. 

Nebo absolvovat SVP a poté si o výjimku opět zažádat. 

Jednatelka klubu informuje žadatele.  

H. Svobodová (ekonom a matrikář) -  prezentuje návrh rozpočtu, aktuální stav, informuje 

ohledně Zpravodaje a jeho rozesílání. Zpravodaj byl rozeslán členům na adresy uvedené 

v matrice. Probíhá diskuze ohledně ceny Zpravodaje. Návrh na redukci stran.  

Dále informuje o dosavadních výdajích.  

H. Svobodová navrhuje změnu platby složenkou z typu C na typ A. Předseda klubu dává 

hlasovat. Výbor je jednomyslně pro. 

Výbor schvaluje tyto nové členy:  

Rok 2018: Šulcová Aneta,  Litoměřice; Bartošová Kateřina, Žitenice; Mencl Libor,  Praha; 

Fialová Vladimíra,  Praha 4; Řezáč Václav,  Říčany; Chomová Lucie,  Přerov; Zelená Barbara,  

Praha; Lacková Romana,  Hostivice; Marek Rudolf,  Klášterec nad Ohří; Vilášek Pavel,  

Kravaře; Selicharová Jana, Radiměř; Hrežík Daniel,  Hviezdoslavov, Slovensko; Hamříková 

Marie, Svatoslav; Navrátil David, Bruntál 1; Líkařová Radka, Veselí nad Lužnicí; Ryšan Ladislav, 



Litomyšl; Kubešová Jana, České Budejovice; Špinler Jiří, Petříkov; Špičková Mirka, Mgr., 

Liberec; Veleba Zdeněk, Moravské Budějovice; Robotová Martina, Bc., Ostrava 

K 22. 3. 2018: Babej Vladislav, Otnice; Bažant Leoš, Hradec Králové; Brunclík Ladislav, Horní 

Dunajovice; Drbohlav Ivo, Praha 9; Marečková Monika, Brno; Michalová Lucie, Ing., Osek nad 

Bečvou; Nedomová Petra, Boskovice, Plíhal Jakub; Praha 4; Prokorát Pavel, Pěnčín; 

Šimečková Lucie, Louňovice; Šorfová Eva, Žďár nad Metují. 

Dodatečně schvaluje i tyto členy z roku 2017: Böhm Martin, Ing., Chocerady, Hron Milan, 

Nymburk, Šimeček Milan, Hodonín, Řezníček Zděněk, Uherský brod; Černohubová Iva, Ing., 

Světlá nad Sázavou; Červená Jana, Plzeň; Suk Filip, Ing., Praha 8; Švecová Martina, 

Sudoměřice u Tábora.  

8. Příprava Klubových akcí:  

- KZV Přerov – předseda P. Novotný informuje o KZV na Přerovsku. Vše připraveno. 

Zajištěna zvěř i terény. Diplomy zajistí H. Svobodová s ohledem na 25. výročí klubu. 

- PZ a FT – P. Mičulková informuje o akcích FT. Ubytování na FT a zázemí akce bude v 

jednom místě. Zvěř i terény jsou zajištěny. 

Startovné na FT. Probíhá diskuze. P. Mičulková uvádí běžné ceny u ostatních Klubů. Klub 

se shoduje na ceně 500,-Kč/člen, 700,-Kč/nečlen, 30 eur/zahraniční účastník. Při 

dohlášení psa po datu uzávěrky doplatek 100,-Kč či 5eur. Uzávěrka FT bude týden před 

konáním akce. 

Memoriál V. Černého (KLZ) – informuje A. Brůžková. Akce se zajišťuje a postupně 

připravuje. P. Novotný navrhuje MVČ v roce 2019 doplnit o zkoušky vloh, aby bylo možné 

zadávat titul CACT. Výbor souhlasí. 

9. Ochrana osobních údajů 2018 – výbor se bude zabývat problematikou ochrany osobních 

údajů ve vztahu k novelizaci zákona.  

10. Termín příští výborové schůze bude 13. 5. 2018. Místo bude upřesněno. 

11. L. Svobodová předčítá návrh usnesení. Usnesení schváleno jednomyslně. 

 

Zapsala Zuzana Veselá 


